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Oœwiadczenie skierowane do prezydenta miasta Czêstochowy Krzysztofa Matyjaszczyka

Szanowny Panie Prezydencie!
Od d³u¿szego czasu media relacjonuj¹ konflikt naros³y wokó³ wykorzystywania lawet samochodo-

wych ustawianych w strefie p³atnego parkowania jako noœników reklam. Lawety redukuj¹ liczbê miejsc
przeznaczonych dla samochodów, a to budzi sprzeciw mieszkañców naszego miasta. Zgadzaj¹cy siê
z negatywn¹ ocen¹ tego zjawiska miejscy urzêdnicy twierdz¹, ¿e prawo nie daje im ¿adnych narzêdzi po-
zwalaj¹cych na zmniejszenie tego problemu, bowiem lawety niebêd¹ce pojazdami samochodowymi nie
podlegaj¹ op³atom za parkowanie.

Nie kwestionujê tego faktu, ale proszê Pana Prezydenta o informacjê, dlaczego w³adze miasta nie ko-
rzystaj¹ z narzêdzia, jakiego dostarcza im art. 40 ustawy z 21 marca 1985 r. o drogach publicznych.
Przepis ten nak³ada op³aty za wykorzystywanie (zajêcie) pasa drogowego na cele niezwi¹zane z budow¹,
przebudow¹, remontem, utrzymaniem i ochron¹ dróg. Wykorzystanie pasa na takie cele wymaga ze-
zwolenia zarz¹dcy drogi, wydanego w drodze decyzji administracyjnej. Brak zezwolenia upowa¿nia do
pobrania zwiêkszonej op³aty. Mo¿liwoœæ zastosowania tego przepisu w odniesieniu do lawet samocho-
dowych zosta³a potwierdzona w licznych orzeczeniach s¹dów administracyjnych.
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